
ASSEMBLEA GENERAL de l’AFA L’AULET
3 de juny de 2024

Curs: 2023-2024
Núm. de sessió: 1/2023-2024
Dia: 3 de Juny de 2024
Hora d’inici: 19h
Hora d’acabament: 20’30h
Lloc: Teatre de l’escola L’Aulet de Celrà
Assistents de la Junta: Montse Boher, Anna Pujolàs, Albert Tarradas, Moisès Esteban,
Montse Suárez.
Assistents de les famílies associades: 18 famílies (sense comptar les de la Junta)

Presentació diapositives Assemblea General 23-24

ORDRE DEL DIA i ACORDS

1. Benvinguda i presentació de l’ordre del dia

La Montse Boher com a presidenta de l’AFA dona la benvinguda a les persones assistents i
presenta l’ordre del dia de l’assemblea.

2. Informacions

2.1. Qui som l’AFA i què fem

L’Associació de Famílies d’Alumnes de L’Aulet és la principal via de participació de les famílies
en la vida del centre. Som una entitat sense ànim de lucre que agrupa a les famílies que
volem donar suport a l’escola en la cura i l’educació de les nostres filles i fills.

Fem un repàs de les persones que formen part de la junta directiva i les diferents comissions
(diapositiva núm. 4).

Aquest curs el percentatge de famílies associades a estat del 75% del total de famílies de
l’escola (139 famílies associades d’un total de 186 famílies) (diapositiva núm 5).

2018/19 2019/20 2020/21 2021/22 2022/23 2023/24

Nº famílies
Escola 242 228 199 203 188 186

Socis AFA 192 183 129 144 139 139

https://drive.google.com/file/d/1v5L2h0SJ1e8St4dTZ9NY2wDwVR9udk7t/view?usp=drive_link


No Socis AFA 50 45 70 59 49 47

% associats 79% 80% 65% 71% 74% 75%

3. Memòria de les comissions

3.1. Servei d’acollida

La principal novetat del servei d’acollida durant aquest curs ha estat la incorporació d’una
segona monitora a l’hora del Bon Dia. Es va passar una enquesta de valoració del servei a les
famílies usuàries i vam obtenir resposta de 17 famílies. La valoració en conjunt és molt bona.

A partir del mes de febrer passat, es va cancel·lar el servei Juguem a la Tarda perquè no es va
arribar al número mínim de famílies usuàries que s’havia acordat durant l’última assemblea
general.

Fem un repàs al números d’assistència i utilització del servei durant el curs (diapositiva núm. 9)
i un repàs del preu de les quotes del Bon Dia i el Juguem a la Tarda (diapositiva núm. 10).

NÚMERO INFANTS
INSCRITS Set.23 Oct. 23

Nov.
23

Des.
23 Gen. 24 Feb. 24 Mar. 24 Abr. 24

BON DIA

Fixes matí 17 16 18 18 21 21 21 21

Eventuals matí 11 13 13 15 8 11 15 12

JUGUEM A LA
TARDA

Fixes tarda 5 4 4 4 5 3

Eventuals tarda 2 4 4 1 3 7

S’informa del balanç econòmic del servei d’acollida des de setembre a abril de 2024:

BALANÇ ACOLLIDA
Set. 23 - Abr. 24

Ingressos 6.084,00€

Despeses 5.809,05€

Balanç 274,95€



Recordem a les famílies assistents que el Casal de Juny no es podrà realitzar perquè no s’ha
arribat al mínim necessari d’inscripcions, i que com a alternativa oferirem el servei Juguem a la
Tarda durant la Jornada Intensiva (15’30h - 17h), que tindrà un cost de 218,00€.

La Mercè Pallero proposa que s’enviï un recordatori sobre acollida a la tarda durant la jornada
intensiva.

3.2. Menjador

Aquest curs ha estat el primer de l’actual comissió de menjador després del període de traspàs.
La Marta Requena ha fet de vincle entre la coordinadora de menjador i la comissió.

Repassem els membres de l’equip de menjador (diapositiva núm. 14).

Actuacions realitzades des de la comissió de menjador:

● Compra d’una nevera nova (963,73€)

● Actualització dels protocols per a les intoleràncies i al·lèrgies

● Formació sobre intoleràncies i al·lèrgies

● Compra de material (material fungible de plàstica i diàbolos)

● Posada en marxa de l’espai “Bibliopati”

Activitats i festes:

● Caga tió

● Dinar de Nadal

● Ous de Pasqua

● Dinar a fora el pati (29 de maig)

● Dinar de comiat alumnat de 6è

● Decoració i murals fets pels infants i els monitors

S’informa dels preus de menjador pel curs vinent: Usuari fix: 6,35€

Usuari eventual: 6,55€

Hi ha una puja de 0,25€ respecte el curs passat degut a la puja de preus de la matèria prima i
el transport i al fet que cal tenir una mica de romanent per poder assumir despeses del mobiliari
i electrodomèstics de la cuina. Els preus dels menús d’altres escoles que s’han consultat són
molt semblants.

La Carla Magin comenta que no es va avisar que hi hauria un dinar especial a fora i que
algunes famílies li han fet arribar que els hauria agradat saber-ho. La Marta explica que es va
avisar només del canvi de menú però que no es va dir explícitament que seria el dinar a fora
expressament perquè l’equip de menjador vol que sigui una sorpresa pels infants que es
queden fixes a menjador. Si s’anuncia es queden molts més infants que habitualment i és molta



feina extra pels monitors, no es pot preveure quants nens i nenes de més es quedaran i costa
de gestionar.

La Pilar pregunta sobre la possibilitat que les famílies vinguin un dia a provar el menjar del
menjador. S’estudiarà la possibilitat. La Marta diu que el menjador sempre és obert a totes les
famílies que vulguin venir a veure el funcionament. S’intentarà fer un dia de portes obertes el
curs vinent, ja que ja s’havia fet abans del covid.

3.3. Extraescolars

Ha sigut una any de traspàs perquè la Laura Fructuoso ha plegat. La Tere i la Carla s’han afegit
a la comissió com a coordinadores.

Hi ha diferents mares que s’ocupen de cadascuna de les activitats. Necessitaríem algunes
persones que coordinin l’extraescolar de teatre, multiesports, funky i música.

És complicat de quadrar la graella d’activitats extraescolars perquè hi hagi prou infants per fer
les activitats.

5è i 6è fan mecanografia i això condiciona les altres activitats que poden fer. Els alumnes de 4t
que comparteixen torn de menjador amb 5è i 6è tenen difícil poder fer extraescolars perquè
sovint no arriben al nombre mínim d’inscrits.

Hi ha una nova activitat: “Fem un musical” dirigida a 4t, 5è i 6è.

De moment hi ha 92 inscripcions. Al setembre es farà repesca, miraran quins grups surten, les
places que encara hi ha disponibles i els alumnes que falten perquè surtin alguns grups.

La Mariona comenta que és un inconvenient quan hi ha un nen que va a dinar a casa i fa una
extraescolar, ja que queda mitja hora penjada que els pares/mares han de venir a buscar-lo.
S’estudiarà de cares a altres cursos modificar l’horari de les extraescolars perquè això no passi.

3.4. Comissió artística

Aquesta comissió ha elaborat i gestionat la venda dels calendaris i de les samarretes.

Aquest any també s’ha organitzat i dissenyat la remodelació del teatre que es va dur a terme
durant 5 jornades de treball per Setmana Santa amb pares i mares voluntaris. L’AFA ha fet una
inversió econòmica important amb focus, altaveu petit de dins l’escenari i pintura.

També des d’aquesta comissió es va participar en l’organització de la Festa de la Primavera,
que es va fer al Parc de les Olors i que engloba tot un treball pedagògic al voltant del projecte
d’aquest any (Mans artistes, mans humanes) i activitats curriculars que s’han anat fent al llarg
del curs.

Aquest curs ha estat el primer en què l’especialista de plàstica de l’escola ha estat la Roser
Romero. Ella ha assumit tot l’assessorament de plàstica i estem molt contentes. La valoració
per part de les famílies és molt positiva. Va elaborar amb els alumnes els capgrossos d’animals



de les Gavarres que es van presentar públicament a la Festa de Primavera i que van ser la
portada del programa de festes de la Festa Major de Celrà.

En David Estany continua com a assessor de teatre pagat per l’AFA amb les quotes de totes les
famílies sòcies.

En Moisès explica que també hi ha la comissió artística de l’escola on hi ha una persona de
l’AFA (la Meri Yanes), la Roser Romero, la Mei Daunis i l’Elisabet Gubern, per tractar tots els
temes i coordinar accions relacionades amb el projecte artístic de l’escola.

La Meri explica que ha anat molt bé la reforma de la caixa escènica. També explica que la
comissió ha fet un banc de recursos i contactes d’art de Km0, perquè l’equip docent sàpiga tots
els artistes, recursos i propostes artístiques que hi ha al municipi i les pugui treballar amb
l’alumnat. A més, la comissió també ajuda les mestres a trobar obres de teatre per poder fer
amb els alumnes.

La Mercè Pallero diu que s’havia parlat de restaurar en Pitu i la Pita (els gegants de l’Aulet). La
Roser amb els alumnes restauraria les cares i el cos i les famílies hauríem d’arreglar la roba.
Els vestits estan molt malament. S’hauria de trobar algun pare o mare que sàpiga cosir.
Sorgeixen diferents propostes, com muntar una jornada amb famílies voluntàries o demanar
col·laboració a Can Ponac. La Pilar comenta que hi ha tallers de gegants que potser podrien
ajudar-nos. N’hi ha un a Navata i un a Cassà de la Selva als quals podríem demanar
col·laboració. Quedem que la comissió artística en parlarà amb la Roser.

3.5. Espai familiar i festes

És una comissió amb molt poques persones fixes però que coordina les persones voluntàries
que es mobilitzen puntualment per l’organització de cada una de les festes.

Des d’aquesta comissió es va organitzar la Festa de benvinguda a les famílies d’I3 un dissabte
al matí al Parc de les Olors. Va ser un espai de trobada enriquidor. També es va col·laborar en
la Festa de Primavera de l’abril aportant material i gestionant alguna de les activitats que es van
fer.

També es va organitzar la Festa Holi. La Montse Suárez agraeix a totes les persones
voluntàries que van treballar per poder realitzar aquesta festa que és la que dona un benefici
econòmic a l’AFA.

També des d’aquesta comissió es dona suport a les famílies de 5è i 6è per organitzar la Festa
de final de curs.

3.6. Comunicació

La comissió de comunicació està formada per la Mariona Oloriz, la Joana Ballart, la Montse
Boher i la Montse Suárez.

Aquest curs que la nova pàgina web ja estava en funcionament s’han anat actualitzant els
continguts amb la informació de les diferents comissions.



La comissió també gestiona el WhatsApp de les delegades de curs per la transmissió
d’informacions puntuals.

Hem participat a la Revista de la Festa Major amb un escrit que aquest any ha estat més
participatiu amb la creació del “núvol de paraules” entre totes les famílies.

Ara estem preparant la Revista 5 Cèntims, que enguany tindrà un patrocinador que pagarà el
cost d’impressió de la revista per als alumnes de 6è.

3.7. Coeducació i gènere

Des de la comissió es van elaborar dues publicacions, una pel 25 novembre i l’altra pel 8 de
març, per fer arribar a les famílies reflexions i pautes per conversar amb els infants sobre temes
de gènere.

La comissió ha participat en la diagnosi amb perspectiva de gènere pel Pla de coeducació de
l’Ajuntament de Celrà. És la primera fase, s’ha acabat amb un document inicial de valoració i
que inclou els propers passos a seguir a partir de la diagnosi. Estan pendents de trobar-se amb
la tècnica de l’Ajuntament per parlar d’accions concretes a fer el proper curs.

La Joana Palahí pregunta si com a escola només se’ns ha consultat per elaborar la diagnosi o
si seguirem implicats d’alguna manera en el Pla. L’Anna Salas explica que és una iniciativa
externa (de l’Ajuntament) però que implica diferents agents del municipi i que s’ha creat un pla
de treball a partir del recull d’informacions i ara hi ha un pla d’accions a duu a terme. És una
iniciativa que aquest curs ha començat i ha de tenir una continuïtat.

Es demanarà de fer una sessió informativa per a les famílies per explicar el procés que s’ha
seguit, els resultats de la diagnosi i les actuacions que es faran.

Si les famílies tenen dubtes, propostes, queixes, etc. es poden posar en contacte amb la
comissió per correu electrònic (coeducacioaulet@gmail.com).

4. Balanç financer

L’Albert, el tresorer de l’AFA, fa un repàs als ingressos i despeses que hem tingut durant el curs
(diapositiva núm. 31 i 32).

Hi ha una pregunta sobre tècniques d’estudi i s’explica que és una activitat que l’AFA paga per
avançat però després es cobra una subvenció de l’Ajuntament que en cobreix el cost.

Balanç final (provisional) d’aquest curs:

mailto:coeducacioaulet@gmail.com


Balanç final anual: 3443€

Intentarem mantenir un coixí per poder assumir despeses bàsiques que hi puguin haver en un
futur.

5. Propostes pel curs 2024-2025

5.1. Proposta de rebaixa en la quota de les famílies associades

● Quota família associada (1 infant): 55€

● Quota família associada (2 infants): 75€

● Quota família associada (3 infants o més): 90€

La proposta queda aprovada per les persones assistents.

5.2. Proposta acollida

1. Començar el curs amb 2 monitores al Bon Dia des de setembre

2. Mantenir el servei Juguem a la Tarda durant tot el curs, amb nova proposta de tarifa “tot
el dia”.

Quan es va cancel·lar el servei Juguem a la Tarda el mes de febrer passat, hi havia 3 famílies
(5 infants) que l’utilitzaven en modalitat fixa i unes quantes famílies de manera eventual. El fet
que es cancel·lés va generar un problema per aquestes famílies per tal de conciliar la vida
laboral i familiar. Per això, durant el proper curs 24-25, la Junta de l’AFA proposa apostar pel
servei Juguem a la Tarda i mantenir-lo durant tot el curs. Esperem que si les famílies poden
comptar amb què el servei es mantindrà durant tot el curs, potser n’hi haurà més que
l’utilitzaran de manera regular.



Per tal d’incentivar la utilització del servei Juguem a la Tarda, es proposa una nova modalitat de
quota “tot el dia” en què pagant 50€/mes (per un infant), les famílies poden utilitzar tant el servei
de Bon Dia com el de Juguem a la Tarda tants dies com els necessitin.

QUOTES BON DIA
Famílies fixes

- 1 infant: 35€/mes
- 2 infants: 67€/mes
- 3 infants: 95€/mes

QUOTES BON DIA i/o JUGUEM A LA TARDA
Famílies fixes

- 1 infant: 50€/mes
- 2 infants: 95€/mes
- 3 infants: 105€/mes

Famílies eventuals (matí/tarda): 5€/servei

La proposta de les noves quotes queda aprovada per les persones assistents a l’assemblea.

6. Precs i preguntes

Es demana que els infants que es queden a acollida i/o al menjador tinguin una llibreta per fer
dibuixos i que no la portin a casa fins a final de curs, per evitar que cada dia arribin a casa amb
dos o tres fulls amb un dibuix. En principi, el fulls que s’utilitzen són reciclats, però no sempre
és així. Es valorarà la proposta a les comissions d’acollida i de menjador.

Es demana poder pagar el material escolar amb el xec escolar que dona la Generalitat, però
això és un tema que cal parlar amb l’equip directiu. Aviat hi haurà una reunió de l’AFA amb
l’equip directiu per parlar d’aquest tema.

També es fa arribar que els alumnes de 4t es queixen que no poden repetir i a vegades es
queden amb gana. La comissió de menjador esbrinarà què passa i mirarà de posar-hi remei.
S’explica que només es pot repetir del segon plat si s’ha menjat del primer plat.

I sense cap més tema a tractar, donem per finalitzada l’Assemblea quan són dos quarts
de 9 del vespre.


